
Fra: Therese Angel Mæhle <texy123@gmail.com> 
Sendt: 11. mai 2023 09:45 
Til: Postmottak KLD 
Emne: Forslag til politikk for bedretilstanden til villreinen. 
 
Det kom ikke tydelig fram på siden deres hvor forslag skulle sendes til, så jeg sender hit. 
Jeg sender forslag på Vegne av Vestfjell grunneierlag vald HA2 på Hardangervidda. 
 
Jeg foreslår det lages et Nasjonalparkstyre for villreinomerådet Hardangervidda. Styret kan ta 
overordnete beslutninger og bestemme stengning i perioder for ferdsel. Dette har vi lover som 
støtter opp under. 
Hovedproblemet i dag er andet er for mange aktører, og dermed ingen handling.  
 
DNT sine turiststier må legges ut av kjerne området, det samme gjelder tilrettelegging med mat på 
DNT hytter/hoteller midt inne i villreinens viktigste områder. Disse må legges ned og flyttes til 
randsonene. 
 
En annen ting det må bli slutt på er sende inn tusenvis av sau fra Rogaland inn på Hardangervidda. De 
beiter ned maten til villreinen!  
 
Jeg håper dere finner fram til en politikk som viser handlekraft før det er for sent. Det har foregått 
ingenting enn byråkrati alt for lenge. Her kreves handling fra høyere plan, ikke lokalpolitisk. 
 
Tildeling av tillatelser til hytteutbygging burde heller ikke ligge hos kommunene. Området til reinen 
er snart nedbygd, og det kan ikke stoppes lokalt da de menneskelige relasjonene er alt for nærme 
hverandre. Her må det et avgjørelser tatt på et høyere plan til.  
 
Bilveier inn i nasjonalparken må og stenges. 
 
Jeg håper dere kan vise handlekraft nå. 
 
Hilsen Therese Angel Mæhle. 
 


